

Research Grant for Foreign Scholars in Chinese Studies

This program is aimed at foreign professors, associate professors, assistant professors (including post-doctoral researchers) and doctoral candidates in departments related to Chinese studies at foreign universities, as well as researchers at related foreign academic institutes. The research should be undertaken in Taiwan, and be focused mainly on Taiwan or Chinese studies.

Research tenure: one month to one year.

Application Deadline: May 31st, 2022 (notification of CCS's decision will be given by the end of August 2022)

Applications should include the following documents:

- 1) Application form
- 2) Curriculum Vitae (including a list of publications)
- 3) Research plan
- 4) Letter(s) of recommendation

Subsidies under the Research Grant Program are as follows:

- 1) Travel subsidies: One direct round trip economy class air ticket from the domicile of the grantee to Taipei will be provided by the CCS.
- 2) Research subsidies: To be paid at the beginning of each month and divided into four levels

Full Professor NT\$ 60,000 Associate Professor NT\$ 50,000

Assistant Professor NT\$ 40,000 Doctoral Candidate NT\$ 40,000

Contact:

Center for Chinese Studies
Liaison Division
20 Chungshan South Road
Taipei
Taiwan 10001
Tel.: +886-2-23147321
Fax: +886-2-23712126
E-Mail: ccsgrant@ncl.edu.tw

For more Information please visit:

<http://ccs.ncl.edu.tw/ccs2/ENGLISH/information.aspx>

Research Grant for Foreign Scholars in Chinese Studies

Das Center for Chinese Studies bietet ein Forschungsstipendium für Professor*innen, Associate- und Assistenzprofessor*innen (inklusive Post-Doktoranden) sowie Doktoratskandidat*innen aus Instituten von ausländischen Universitäten, die im Zusammenhang mit Sinologie stehen. Die Forschung muss in Taiwan betrieben werden und sich auf Taiwan oder Sinologie beziehen.

Dauer des Aufenthalts: ein bis zwölf Monate

Bewerbungsfrist: 31. Mai 2022

Bewerbungsunterlagen:

- 1) Bewerbungsformular
- 2) CV
- 3) Forschungsvorhaben
- 4) Mind. ein Empfehlungsschreiben

Im Rahmen des Forschungsförderungsprogramms werden folgende Zuschüsse gewährt:

- 1) Reisekostenzuschüsse: Das CCS stellt ein Flugticket (Economy Class) für den Hin- und Rückflug vom Wohnsitz des Stipendiaten nach Taipei zur Verfügung.
- 2) Forschungszuschüsse: Sie werden zu Beginn eines jeden Monats gezahlt und sind in vier Stufen unterteilt

Professor	NT\$ 60,000	Associate Professor	NT\$ 50,000
Assistenzprofessor	NT\$ 40,000	Doktorand	NT\$ 40,000

Kontakt:

Center for Chinese Studies
Liaison Division
20 Chungshan South Road
Taipei
Taiwan 10001
Tel.: +886-2-23147321
Fax: +886-2-23712126
E-Mail: ccsgrant@ncl.edu.tw

Mehr Informationen unter:

<http://ccs.ncl.edu.tw/ccs2/ENGLISH/information.aspx>